

8 December/décembre 2021



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

December 2021 News Nouvelles de décembre 2021

Key Clubs and the Greater Vancouver Food Bank



Sir
Winston
Churchill
Key Club,
sponsored
by the
Kiwaniis
Club of

Vancouver, organized a novel fundraiser called a Valorant Tournament. This was an online gaming tournament attended by 27 teams.

Several local Vancouver Key Clubs were represented, including the Vancouver Club's sponsored clubs Churchill and Van Tech, as well as Magee, Prince of Wales and Killarney. A \$15 entrance fee for each team was collected with proceeds going to the Greater Vancouver Food Bank (GVFB). The organizers collected gift cards from local businesses as prizes.

Les Club K et la Banque alimentaire du Grand Vancouver

Le Club
K Sir
Winston
Churchill,
parrainé par le
club



Kiwaniis de Vancouver, a organisé une nouvelle collecte de fonds nommée *Valorant Tournament*. Il s'agit d'un tournoi de jeux auquel ont participé 27 équipes.

De nombreux Club K de Vancouver étaient représentés, entre autres les clubs Churchill et Van Tech, parrainés par le club de Vancouver, ainsi que Magee, Prince of Wales et Killarney. Un frais d'inscription de 15 \$ était réclamé de chaque équipe et les recettes étaient remises à la Banque alimentaire du Grand

The Vancouver Kiwanis Club matched their proceeds up to \$233. In total, they raised in excess of \$650!

With representatives from some of the Key Clubs that participated, a cheque was presented.

Key Clubs have also started volunteering at the GVFB! There is a lot of logistics to sorting through food donations, storing, packaging and distributing the food to their clients. Lately there has been a significant jump in the number of individuals, couples and families who rely on the GVFB.

The creativity and enthusiasm of Key Clubbers is impressive. Volunteering at the GVFB is a great way to give back to those in need.

Ambassador Program

The Kiwanis Foundation of Canada has an Ambassador Program with Ambassadors represented from the East Coast of Canada through to the West Coast of Canada.

The Ambassadors are important to the Kiwanis Foundation of Canada, as it is their role to get the “word out about the ways KFC can assist Clubs with matching scholarships, grants, etc.”

The Ambassadors are provided with resources to

Vancouver. Les organisateurs ont aussi sollicité des cartes prépayées d'entreprises locales comme cadeaux.

Le club Kiwanis de Vancouver a apparié les recettes jusqu'à concurrence de 233 \$. Au total, un montant de supérieur à 650 \$ a été récolté!

Un chèque a été présenté par des représentants de quelques Club K participants.

Les Club K ont aussi commencé à faire du bénévolat à la Banque alimentaire. Il faut beaucoup de logistique pour trier les dons de nourriture, les entreposer, les emballer et les distribuer aux clients.

Dernièrement, il y a eu il y a eu une augmentation significative d'individus, de couples et de familles qui dépendent de la Banque alimentaire du Grand Vancouver.

La créativité et l'enthousiasme des membres des Club KT sont impressionnants. Le bénévolat à la Banque alimentaire est un merveilleux moyen de redonner à ceux qui en ont le plus besoin.

Programme des Ambassadeurs

La Fondation canadienne du Kiwanis à un programme d'Ambassadeurs qui la représentent de la côte est à la côte ouest du Canada.

assist them in their presentations to Clubs once a year at the Division Caucus meetings. The Ambassadors also meet via Zoom four times a year to exchange ideas, learn of new programs and are kept informed of the work of the Foundation.

If you are interested in being an Ambassador for the Kiwanis Foundation of Canada, please contact Ann Penner and Gail Norris Host Chairs of the Ambassador Program. We can be reached at:

Ann Penner
annpenner11@gmail.com

Gail Norris
gnorris@gbtel.ca

Foundation Board



Greg Holland of the Kiwanis Club of Penticton was elected President of the

Foundation for a two year term on October 1, 2021.

Roger Hamel of the Kiwanis Club of St. Eustache was elected as a Director for a three year term.



[Click here](#) for a complete list of the Foundation Directors.

Les Ambassadeurs sont importants pour la Fondation: leur rôle est de “diffuser le message sur les différentes manières qu’a la Fondation d’assister les clubs avec les bourses d’études appariées, subventions, etc.”

Les Ambassadeurs ont les ressources pour les assister dans leurs présentations annuelles lors des rencontres divisionnaires. Ils se réunissent aussi virtuellement quatre fois l’an pour échanger des idées, découvrir les nouveaux programmes et être informés du travail de la Fondation.

Si vous êtes intéressé(e) à représenter la Fondation canadienne du Kiwanis à titre d’Ambassadeur, communiquez avec

Ann Penner
(annpenner11@gmail.com)

et Gail Norris
(gnorris@gbtel.ca),

responsables du Programme.

Conseil d’administration de la Fondation



Greg Holland, du club Kiwanis de Penticton, a été élu Président pour un mandat de

deux (2) ans le 1er octobre 2021.

Roger Hamel,
du club
Kiwanis de St-
Eustache, a été
élu comme
Directeur pour
un mandat de
trois (3) ans.



Cliquez ici pour la liste
complète des Directeurs de la
Fondation.

Kids Need Kiwanis
Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[519-304-3638] [office@kfcdn.org] [www.kfcdn.org]

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:unsubscribe@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!